
**Shirakawago- This village is located in the foothills of the White
Mountains, surrounded by mountains, the terrain is more
loneliness, but this village is located in the so-called "Howard
Snow Belt", and therefore in order to adapt to the environment here
in the winter, and produced a " palms-made "style building.
Designated World heritage.
**Overnight at Takayama
6 Takayama - Nagoya (BLD)
After breakfast, transfer toTakayama Yatai Kaikan and Takayama
Jinya. After that tour proceed to Nagoya visit Nabana no Sato.
**Takayama Jinya- A beautiful traditional Japanses style building
used to serve as Takayama’s government office during Edo period.
**Nabana No Sato - As a large garden resort, the annual summer
blockbuster hit will transform the Rose Garden or tulip garden in
autumn leaves everywhere.
**Overnight at Nagoya
7 Nagoya - Transit City - Penang (B/MOB)
This Morning after breakfast, proceed to Nagoya International
Airport for departure flight home. Tour End.
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 Shibazakura Festival
 Alpine Route
 Shirakawago
 Nabana no Sato1 Penang - Transit City - Tokyo (MOB)

Assemble at Penang airport for your departure flight to Tokyo.
**Overnight onboard
2 Transit City – Tokyo (LD)
Upon arrival , Tokyo city tour include visit Asakusa Kannon Temple,
Nakamise street and drive pass the Imperial Palace. Later visit Tokyo
Tower. After that free time shopping at Ginza.
**Ginza area - It is known as an upmarket area of Tokyo with many
departmental stores and boutiques.
**Overnight at Tokyo
3 Tokyo - Shibazakura Festival - Yatsugatake (BLD)
Today will transfer to visit Shibazakura Festival (18April - 31 May).
Next to visit Iyashino Sato Village. After that shopping at
Yatsugatake Outlet.
**Yatsugatake– is a volcanic group of inactive volcanoes located
on the border of Nagano Prefecture and Yamanashi
Prefecture on Honshū in Japan.
**Overnight at Yatsugatake
4 Yatsugatake - Alpine Route - Kanazawa (BLD)
After breakfast, proceed to Tateyama Japan Alps.(Alphine Route).
Upon arrival will use certain transportation to the central mountain
park entrance, and change a variety of hiking transport interchange
facilities to reach an altitude of 2450 meters the highest point of the
chamber hall.
**Alphine Route– is a spectacular tourist route that across northern
Japan, you can enjoy various transportation to travel, including cable
cars, plateau buses, trolleybuses and overhead lifts. Enjoy the
beautiful landscape of the mountains along trip. (You can enjoy Ice
Wall during 16 APR – 31MAY.)
**Overnight at Kanazawa
5 Kanazawa - Shirakawago - Takayama (BLD)
After breakfast, proceed to visit to Kenrokuen,, Hakuza and Higashi
Chaya. Next Tour to Shirakawago.
**Kenrokuen- is justifiably calssified as one of Japan’s “three most
beautiful landscape garden”
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 紫樱公园

 中央三脉

 合掌村

 菜花之乡
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1 槟城-中转城市-东京（机上用餐）

齐聚于槟城国际机场，乘搭客机飞往东京。
**夜宿于机上

2中转城市 - 东京（午晚餐）

抵达后，前往东京市区观光包括参观浅草观音寺，新仲见
世商店街及途径经过皇宫。接着游览东京塔。之后送往银
座自由购物。
**银座区 - 这是被称为东京的许多百货公司和精品店的高
档区域。
**夜宿于东京

3东京 - 紫樱公园 - 八岳（早午晚餐）

今天将前往游览紫樱公园（4月18日- 5月31日）。接着前
往游览疗愈之村及自由购物于八岳奥特莱斯。
**八岳 -是跨长野县和山梨县的山块之总称。由最高峰赤
岳，横岳，天狗岳等山所构成。八岳是火山地带，所以有
许多温泉。
**夜宿于八岳

4 八岳 - 立山黑部阿尔卑斯山脉路线 – 金泽（早午晚餐）

早餐后，前往游览立山黑部阿尔卑斯山脉路线游览。抵达
后，使用专车前往中部山岳国家公园的入口玄关，转乘各
种登山交通设施至最高点达海拔 2450 公尺的室堂。
**阿尔卑斯山脉路线 - 是穿越日本北方阿尔卑斯的一条壮
观的旅游路线，可使用各种交通工具来旅行，包括缆车, 高
原巴士, 无轨电车和架空索道。沿途高山四季的绮丽风景观
及鬼斧神工之妙，决令您叹为观止。 (可在 4 月 16 日-5 月
31 日观赏冰壁)
**夜宿于金泽

5 金泽 - 白川乡合掌村 - 高山市 （早午晚餐）

早餐后，驱车前往参观兼六园，金茶馆及东茶屋。之后前
往游览白川乡合掌村。

**兼六园- 是名正言顺作为日本的“三大最美丽的山水园
林之一”
**白川乡合掌村 - 此村位於白山山麓，四面环山，地形较
为孤绝，同时此村地处所谓的「豪雪地带」，也因此为了
适应此地冬天的环境，而产生了合掌造式的建筑。此村被
喻为"冬天的童话村"同时也是"世界文化遗产"。
**夜宿于高山市

6 高山市-名古屋 (早午晚餐)

早餐后，前往游览高山祭屋台会馆和高山阵屋。接着团队
将前往名古屋游览菜花之乡。
**高山阵屋 - 一个美丽的日本传统建筑风格，作为直辖领
地进行管理而设置的代官所、郡代投所。
**名花之乡 - 一个大型花园度假村，每年春夏会变身大片
打玫瑰园或郁金香园，秋天则红叶遍野。
**夜宿于名古屋

7 名古屋 - 中转城市 –槟城 (早/机上用餐)

今天早餐后，送往机场乘搭客机飞返槟城。行程结束。
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